
Referat af bestyrelsesmøde torsdag den 17. august 2023 kl. 19.00  
 
Til stede: Lenette, Gisela, Bodil, Charlotte, Annette, Ulli, Jan og Ole 
Referent: Annette 
 
1) Godkendelse af sidste referat 

Godkendt med følgende bemærkninger: 
• Lys på pladsen, det er nu sendt i nabohøring, der er frist til d. 22/9-2023.  
• Ringrider foreningen er også blevet spurgt og de vil gerne have et møde med os. 
• Der er god opbakning til vores arbejdsweekend. 
• Vi har fået en regning på 5000,- kr. for leje af marken. 
• Der arbejdets på vores reklamefilm. 
• Vi mangler pt stadig børneattester på to instruktør/aspiranter. 
• Alle nye træningsplaner er kommet på hjemmesiden. 
• Der har været afholdt møde med Ringriderforeningen, omkring oprydning af pladsen 

 – der var ryddet godt op i år efter festen. 
 

 
2) Post og nyheder fra DcH-Danmark og -Kreds 4 

• Esbjerg giver udtryk for, at de er udfordret omkring den måde dommerne fordeles på. 
• Fokus på ”VI ELSKER DET JO SELV” laves der en prøve i kreds 5, hvor man kan prøve at være instruktør, for at 

se om der kan komme flere frivillige. 
• Der er udfordringer med at der til agilitykonkurrencerne, først kommer tilmeldinger i sidste øjeblik – da det er 

dyrt og hundeførerne derfor har mange penge ude. Der arbejdes på en løsning. 
• Hoopers overbygningen er ved at være i mål. 

  
 
3) Kassereren – regnskab og medlemstal 

• Medlemstallet i klubben er pr. D.D. 256 personer 
• Indestående er: 249.260,00 kr. 

 
4) Bordet rundt – Alle 

 
Annette:  

• er blevet indstillet til dommeruddannelsen i rally 
 

Ulli: % 
 
Jan: % 
 
Lenette:  

• Har haft kontakt til en der gerne vil komme og undervise os i Hoopers. 
 

Ole:  
• Det billigste abodement til vores hjertestarter koster 296,- kr. årligt plus 129,- kr. for at komme på 

Trygs hjemmeside. 
 

• Hjertestarteren koster totalt 17.000,00 kr. vi har fået 10.000,00 kr.- ved Sønderjysk forsikring. Der 
medfølger et enkelt kursus. 

 
• Vi får i år ca. 4000,00 kr. fra OK 

 
Bodil: % 

 
Charlotte:  

• Vi ønsker os en hoopersbane, det vedtages at Charlotte indhenter pris på udstyr. 
 

• Gennemgang af køkkentegningerne. 
 

• Der er blevet bestilt krus med navn på til alle instruktør og bestyrelsesmedlemmer ved Helle Grej. 
 



 
5) Kommende opgaver eller arrangementer (herunder også arrangementsudvalget) 

 
• Stævnedatoer for 2024  
• Fastelavn d. 10/2  
• Nose work konkurrence d. 6/4  
• C go B konkurrence d. 21/4  
• Agility konkurrence d. 25/5  
• Sommerafslutning d. 19/6 
• Rally konkurrence d. 7/9  
• Venskabskonkurrence d. 6/10  
• Juleafslutning d. 25/11 
 

 
6) Vedrørende træning 

• Jane har brug for en, der kan hjælpe på hendes hold – Jan kommer og hjælper hende, hvor det kan 
lade sig gøre. 

• Søren stopper som instruktør i 2024 

• Annette tager hverdagslydighed begynderholdet. Samtidig nedlægger vi Figther holdet. 

• Hallejen er 20,- kr pr gang der er 9 gange før jul = 180,- der betales via MobilePay. 

• Der er kommet et forslag til en ny instruktøraspirant, vi er ikke afvisende- Charlotte tager en  
snak med hende. 

• Lenette vil lave nogle sporkursusdage i løbet af vinteren.  

 
 

7) Nyt fra websiden, FB og det nye tilmeldingssystem 
 

• Skal hundefører, der stupper også slettes på Grundkontingentet? Vi beslutter, at det skal de, for at 
det er nemmere at overskue. 

 
 

8) Eventuelt 

• Ulli køber gaver til A-dommerne. 

• Vi køber gaver til jul, til dem vi låner arealer af. 
 
 

 


